



Protokoll

fört vid SS SVEARNAS ÅRSMÖTE 2024-02-15
för verksamhetsåret 2023

Lokal: Vilsta sporthotell

Parentation hölls för Leif Nyström, Elisabeth Bringholm och Gunnar Ström.

1. Mötet öppnas, godkännande av kallelse

Ordförande hälsade alla välkomna.

Kallelsen hade gått ut i rätt tid och godkändes.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Mötet valde sittande ordförande Per Barius.

Mötet valde sittande sekreterare Malin Söderroos.

3. Val av två justeringsmän

Anderas Birgersson och Lars-Göran Birgersson valdes att justera protokollet.

4. Val av två rösträknare

Mötet valde Anderas Birgersson och Lars-Göran Birgersson till rösträknare.

5. Föregående mötesprotokoll uppläses

Protokollet som är publicerat på Svearnas hemsida godkändes och lades därefter till handlingarna.

6. Fördragning av styrelsens och verksamhetsgrenarnas årsrapporter för avslutat verksamhetsår

Ordförande refererade till årsberättelserna som presenteras i årsboken och understryker att vi har fina verksamheter och anläggningar. Styrelsens fokus under året har varit att arbeta för en stabil ekonomi och få ordning och reda.

Ordförande förklarade att vi är sena med faktureringen och att en av anledningarna till detta har att göra med byte av IT-system.

Planerade aktiviteter för 2024 ligger på hemsidan och uppdateras vid behov. Datum och tillfällen för arbetsplikt kommer också läggas upp där.

Fredrik Birgersson presenterar varvet och påminner om att man behöver kolla till sin båt nu när tjälen börjar gå ur marken (stöttor). Vi har fått en ny draglina till traktorn som sponsrats av Mircomekanik. Iläggning blir preliminärt samma veckor som förra året med start 20/4-tis, lör och sön.

I början på september påbörjas upptagning och städning.

Anders Sundström refererar till årsberättelsen och tillägger att vi kommer arrangera SM den 1/8-4/8.

Tommy Rundin refererar till årsberättelsen kopplat till Bubben och framhåller extra att det varit många positiva kommentarer kopplat till vårstädningen och midsommar då vi också hade vårt första trampbåtsrace.

Presentation av ungdomsverksamheten, refereras till årsberättelsen och tillägg till den är även att vuxensegling och tjejssegling har genomförts under 2023 och planen är att det ska fortsätta även under 2024. Komplement om ungdomsverksamheten kommer skickas ut tillsammans med den ekonomiska uppföljningen.

Patrik Wunderlich presenterar ekonomin och understryker att den kommer skickas ut till medlemmarna efter mötet. Balansrapporten och resultatrapporten presenterades.

7. Föredragning av revisorernas berättelse efter avslutad revision

Revisionsberättelsen presenteras av Henrik Öhrn och revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen. Revisorerna uppmanar även styrelsen att fortsatt arbeta för en hållbar ekonomi i föreningen.

8. Fråga om ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar

Mötet beslutar att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.

9. Fråga om förfarande av vinst- eller förlustmedel i det avslutade årets resultat

Beslutades att resultatet överförs i ny räkning enligt styrelsens förslag.

10. Fastsällande av arvoden för ordförande och ledamöter i styrelsen, samt arvoderade funktionärer i sällskapet

Styrelsen föreslår oförändrade arvoden. Mötet beslutar enligt styrelsens förslag.

11. Val av ordförande på ett år

Mötet valde Daniel Serrander till ordförande på ett år.

12. Val av en styrelseledamot på två år samt en suppleant på ett år.

Mötet valde Ahmet Özgepar till suppleant, vice sekreterare på ett år, omval.

Mötet valde Patrik Wunderlich till kassör på ett år, omval.

Mötet valde Karl Hammarkvist till ungdomsledare på ett år, nyval.

Tävlingsledare – Vakant

13. Val av två revisorer och en suppleant på ett år

Mötet valde Henrik Öhrn till revisor på ett år, omval och Lars Bergkvist som suppleant på ett år, omval. Den andra posten som revisor är vaknat.

14. Val enligt av styrelsen framlagd funktionärlista

Valberedningens förslag bifölls. Bifogas.

Henrik Öhrn ställer frågan till mötet om mötet finner det okej att han har både posten som revisor och en post i valberedningen – Mötet godkänner detta.

15. Skrivelser och rapporter

Inga inkomna skrivelser eller rapporter.

Styrelsen ger medlemmarna återkoppling kring frågan om sovplatser i klubbhuset på Bubben som kom upp på höstmötet i november. Det finns 3 ritningar/förslag på ombyggnad av toaletterna till sovplatser. Tommy har fått in offert från Edbergs bygg

på 234 000 kr (enklaste alternativet, två sängar per toalett, men då ingår allt). Det går att få det billigare (ca 50 000-60 000) om vi är villiga att gör en del jobb själva. Man skulle kunna undersöka om vi kan säga bidrag.

Det vi skulle kunna göra under året 2024 – göra ordning intendentrummet till ett sovrum (3 sovplatser max 4 sovplatser), vi behöver då göra jobbet själva.

Lars-Göran Birgersson delger årsmötet att styrelsen gett Lars-Göran i uppdrag att representera Svearna i vägföreningen. Det har kommit nya bestämmelser för vägföreningen och vår avgift regleras utifrån givna andelstal. Det har varit diskussion om att upprätta en ny förrättning. Nu finns möjlighet att föreningar kan lämna in ett eget förslag på omfördelning av andelstalen, men det krävs en hel del arbete för att göra detta, men ambitionen är att färdigställa det arbetet under året. Vägföreningens årsmöte har beslutat att höja avgiften med 200 kr per andel, vilket kommer påverka Svearnas ekonomi.

16. Årsmötesfrågor

Inga frågor

17. I rätt tid inkomna motioner

Inga motioner har inkommit under året.

18. Nya medlemmar

7 nya medlemmar under året och 6 medlemmar som avslutat sitt medlemskap.

19. Avslutning

Ordförande Per Barius avslutade mötet.


Fredrik Birgersson tackar avgående styrelsemedlemmar Per Barius och Anders Sundström med varsin blombukett.

Vid Protokollet



Malin Söderroos
Sekreterare

Justerare:



Anders Birgersson



Lars-Göran Birgersson